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Az év utolsó tanácsülését tartja ma Székelyudvarhely önkormámyzati testülete. Nincs is jobb
karácsony előtt, mint a bejglisütést, az üzletekben tolongást és a szőnyegporolást hátrahagyva,
a város dolgain elvitázgatni. Mi is épp erre vágytunk, megírtuk az angyalnak, hogy tanácsülés
nélkül ne is jöjjön. Meg vagyunk győződve arról, hogy kedves olvasóink is ezekben a
percekben, a fahéj, a fenyő és a narancs illatában arra vágynak legjobban, hogy tájékozódjanak
beltelkesítésről, sportteremről, költségvetés zárszámadásról.

  

Többek között a tanintézményeknek adott támogatások elfogadásáról, a költségvetés
módosításáról, a tartalékalapok felhasználásáról, területrendezési terv elfogadásáról a Farcádi
utca környékén és a Csalóka zónában,  a poliklinika felújításáról, az Orbán Balázs Általános
Iskola sportterméről, ivóvízvezetékek cseréjéről, a csillagvizsgáló bérbeadásáról, a bölcsődéről
és a faanyag referenciaáráról döntenek. 

  

13. 50 Érkezésünkkor tele a terem, javában vitatkoznak, szakbizottsági ülés van. Jakab Mária,
az urbanisztikai osztály munkatársa magyaráz valamit. Annyit értünk, hogy csak egy színes
nyomtató van az osztályon és volt út, nincs út. Az internetet is elvitte a cica. Köszönjük az ezért
felelős személyeknek, hogy a telefonjelünk is hálózattól függetlenül rendkívül gyenge.
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  14. 00 Bunta Levente két napirendi pontot visszavon, az egyik, hogy a Farcádi utcánakösszekötése legyen a Lejtő utcával, ""a magánérdek próbálja ezt a dolgot eltudni, aminek nemtudunk teret engedni, nem tudunk 90 fokba, nem feltétlenül taglalta volna azt a területet is" -mondta a polgármester. Büntetőjogi feljelentésig fajult a dolog. Meghordták kővel, amiért börtönjár. A Csillagvizsgáló esetében volt egy egyeztetési kísérlet, egy civil szervezetnek akarták odaadni, de az nem bírta volna meg. A cserkészek elkezdtek gondolkodni, hogy ki bírják-e fizetni afelújítást, megéri-e. Spekuláltak, mint a székely, aki a második eszével gondolkodik. Azonkellene gondolkodni a polgármester szerint, hogy a város saját pénzen felújítsa. A Caritasragondolt a polgármester, hogy annak lehetne odaadni, hogy korai fejlesztő- és nevelő központotlétesítsenek benne.  Kicsit ilyen lelki ügy ez a Csillagvizsgáló Mátéfi Béla bácsi óta - magyarázza a városvezető,miért olyan fontos ez az épület - , lehet, hogy drágább felújítani, mint lerombolni és újraépíteni."A megmaradt napirendi pontok pénzt jelentenek, a poliklinika fejlesztésére pénzt kap a város,tegnap-tegnapelőtt értesültünk arról, hogy még 2 millió lejt kap a kórház fejlesztésre. Akövetkezp napokban nem lesz a városban, 26-tól egész 31-ig. Az évet jól zártuk, anyagilag isbizakodva tekintünk a jövő év elé. Azt javaslom mindenkinek, hogy gondolkodjanak, mit kellenemegvalósítani a megmaradt féléves mandátum alatt". A polgármester visszanyerte régi énjét,hiányoltuk már a zavaros, tekervényes és körülményes mondatokat.  14.29 Az első négy napirendi pontot megszavazták, amíg az internettel tököltünk. Még egyszerköszönjük, hihetetlenül hálásak vagyunk. LOVE.  14.44 Még mindig az internettel vagyunk elfoglalva. Közben Berde Zoltán tanácsos keményszavakat intézett társaihoz. Benedek távozott, biztosan nem tudta megnézni a telefonjáról, hogymi jelent meg a tanácsülésről az interneten.  Az Orbán Balázs sportterméről van szó, hosszasan vitáznak, és magyaráznak. Több kérdésnincs. A sajtos perec kicsit sós. Csak sajnos, kevés van. Ez egy pozitív nap, mindent pozitívanvéleményeznek. Jakab Attila szívén viseli a Bethlen negyed végében levő kanális és szennyvízsorsát. A napirendi pontot megszavazták.  

  Már a 13-as napirendi pontnál tartunk, a csereháti esővíz további elvezetéséről értekeznek.Több utcán keresztül vezetnék az esővizet, egy csomó pénzért. 295 méter esővízvezetékrőlvan szó, javasolják a jóváhagyást. Pozitív, pozitív, pozitív. Kérdés. Jakab Attila egy ősrégimódszerről beszél, ami az esővizet elszállítja, ez pedig a sánc. Ekkora sáncot nem lehettiltakozik a többségi frakció. Pedig létezik egy, a Multipland területén van, magánterületen megykeresztül, be van vezetve egy négyszázas csőbe, de ez nem ok - magyarázza Géczi.  14.53 Gálfi Árpád is tud egy sáncot, vagy némi plusz eső- és szennyvizet Bethlenfalván, amivelbajok vannak. Megoldás kellene. Benedek szerint anyagi okai vannak annak, hogy a szennyvíznincs megfelelően elvezetve. Kellemetlen lesz bizonyos embereknek, mert pénzbe fog kerülni amegoldás.  
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  14.55 Gergely László azért aggódik, hogy télen a Bálint Trans autói nem tudnak kimenni azÉltetőkút utcán a Cserehátra. Géczi Levente, aki a Multiplandnál dolgozik, megnyugtatja őt törtkővel. Mindenki támogatja a határozatot.  14.56 Bölcsődei szolgáltatások, tisztségjegyzék elfogadása.  A bölcsőde helyzete komplikált, mert a bölcsi személyzetét a város, a napköziét, amellyelösszecsapták, a tanügyminisztérium. Géczi kérdése, hogy a nem székelyudvarhelyi lakcímmelrendelkezők kitől kell, hogy kérjék a támogatást. A személyijükben szereplő önkormányzattól,de november óta minden szülő csináltatott udvarhelyi személyit – nyugtatják meg. Benedek valakivel szemezik, nagyon elégedettnek tűnik. A határozatot elfogadták.   15.02 A helyi rendőrség alkalmazottairól van szó. A vezetőjük, László Szabolcs szerint tanultemberek. Kiderül, hogy a nem vezető, vagyis alkalmazotti tisztségeket operatív pozíciónaknevezik. 9 vezetőt és 12 operatív embert vennének fel. Jakab azt mondja, összefügg a kérdése,az eleje legalábbis. Az éjszakai programmal meg kell várjuk márciust? - kérdezi. 12 személyvolt, 5 személy ott volt Gyergyóban. Az elmélet és a gyakorlat nem vág össze, ami aszabadnapokat illeti - magyarázza László Szabolcs. Az autó feliratozásáról van szó. Csengővelnem lehet madarat fogni - mondja. Csitt, a többiről nem szabad beszélni a hatékonyságérdekében. Orbán Balázs a kétnyelvű egyenruhát kérdezi. Kulcsár-Székely ma elemében van,a rendőrkutya kétnyelvűségét méltatja.  A város erdeiből származó faanyag referenciaárát tárgyalják. Őszinte sajnálatunkra nem értünksemmit. Még az ocol is szóba került, de nem okolunk senkit.Mike Levente rendkívül elégedett a karácsonyi rendezvényekkel és azok emelkedetthangulatával, de szeretné, ha máshová költöztetnék a központból a vásárt, mert nem lehethaladni.Gidó Csaba a városi közszállítás bővítésében reménykedik. Benedek biztatja, hogy jó lesz, át-és újragondolják a dolgokat. Félóránkénti buszokat kellene indítani, csak az alpolgi attól fél,hogy az üres buszok miatt még nagyobb lesz a zsúfoltság az utakon. Reméli ugyanakkor aszombatfalvi járatok, a nyugdíjas bérletek bevezetését.  

  15.26 Orbán Balázs: a helyi rendőrségnek javasolja, hogy háromnegyed nyolc előtt ki vannakállva, amikor nyolcra kondul a harang, lelépnek, pedig még 5-8 percig nagy a forgalom,maradjanak még egy annyit. Egyúttal szavaztatna is, de Sinka szól, hogy bocsi, ő azülésvezető. Ki támogatja, hogy kétnyelvű legyen a helyi rendőrök egyenruháján a felirat? -kérdezi Sinka. Kulcsár-Székely: de melyik két nyelv, rögzítsük, hogy magyar és román legyen.Kackac. A kockakövezésről beszél Orbán - sajnálja, h. Tikosi úr nincs jelen. Szerinteminősíthetetlen, hogy néznek ki a kockaköves utak. A kanálisfedőkről nem is beszélve.  A fehér fém karácsonyfáról kérdez: igaz-e, hogy 500 millió régi lejbe került és RMDSZ-esilletőségű illető járt jól vele. Bunta Levente azt mondta Sinkának, hogy meg se közelíti azösszeget. Körülbelül fele - mondja Sinka. Benedek: egész pontosan kevesebb, mint fele. Ezena hajszálpontosságon mindenki jót derül.  
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  Pécsi-Kolumbán Imola a város kivilágítását viselte a szívén.  Katalógusokat böngészett,felmérte a terepet stb. Külföldről rendeltek díszeket, és a hivatal nem tudta megoldani, hogy akiválasztott darabok jöjjenek el. Ellenben ez a fa igenis az volt, amit rendeltünk - mondja. A fa akatalógusban teljesen másképp nézett ki. Nem akart helyettesíteni élő karácsonyfát. Úgyérzem, meghallgattuk és azonnal léptünk a városlakók kérését, időben reagáltunk - válaszol. AHargita elfenyőtlenedését kellett volna közvetítenie enneka  fenyőnek, azt hogy így járunk, hanem vigyázunk erdőinkre. Jövőre még három ilyen fenyőt kívánnak rendelni. (javasolnánk, hogya projektet támogassa a Verestóy Alapítvány). Gálfi messzemenően elutasítja a fa nagyonkomoly visszhangját, mert mindannyian adófizetők vagyunk. Baki volt, a jelenlegi helye semméltó. A teret már nem Kőkereszt, hanem Halgerinc térnek nevezik.  Sinka szerint ez az ügy fel van fújva.  László Szabolcs tiltakozik az Orbán Balázs által mondottak ellen. Néha ő maga is elkésik, csaknyolc után ér be.  Gálfi köszöni a sajtó hozzáállását a Gábor-család elleni perhez. Hálistennek megszülettek azelső ítéletek. Következetesnek kell lenni. Felkéri az önkormányzatot, hogy mindenki álljon kimellette ebben az ügyben. Igérgetnek is ezt-azt.  15.40 Biró Edith a kerekes székeseknek szeretne liftet a polgármesteri hivatalban, legyenmenetrend minden buszmegállóban, és menjenek ki a buszok a Szejkére is. Biró Edithnek elkell mennie. Többünknek is, mert kéne koccintani a kollégákkal. Nem is említettük, hogy milyenelegáns ma Géczi Levente, és itt van Szőke László is.  

  Jakab Attila a Szejkén látott valami munkálatokat, reméli immár vizet vezetnek a moffettához.De több a kár, mint a haszon a munkájukban. Több mint egy köbméter szemetet hagytakmaguk után, és ez nem kielégítő. Van egy előzni tilos tábla a Szejkéről ahogy jövünk be avárosba, és nincs felszabadítva. Benedek tájékoztatja Jakabot, hogy minden útjelzés az elsőútkereszteződésig érvényes. Jakab nem tudja, melyik az első, a földút vagy az aszfalt. Jakab:csatlakozott az EMNP az aláírásgyűjtéshez, amit a Fidesz-KDNP kezdeményezett. A plakátokatnem engedte Gyurika kirakni. Jakab szerint ki az a Gyurika, aki már nem városmenedzser,mégis dönthet ilyen kérdésekben. Jakab felemlegeti, hogy még mindig nem kapták meg avárosházán dolgozók névsorát.  Benedek örömhírrel szolgál. A mofettához megkaptuk a licencet. "Ne legyen a víztelenség azakasztója" - ezért  vezetik be a vizet.  15.58 Gálfi egyetért Jakabbal, hogy ő maga is gyakran látja Farkas György voltvárosmenedzsert a városházán, biztos itt dolgozik, csak bedolgozói szerződéssel.  16.00 Jakab Áron Csaba a kukázásról beszél, hogy szétdobálják az illetékesek a szemetet, ésjó lenne, ha a helyi rendőrség figyelmet fordítana erre. Az RMDSZ frakció kéri, hogy a januáritanácsülés előtt,  amikor valószínűleg a költségvetést megtárgyalják, küldjék el a beszámolókat.Jakab kíváncsi, hogy miért nem sikerült az sms-parkolást megoldani. Az illetékes hatóság nembólintott még rá a dologra. A Kisköved utcai tér felújítása a téma, szerinte a tervek elbírálásáhoznem megfelelő a bírálóbizottság összetétele. A Patkónál ugyanez volt a helyzet- válaszol Mike.A felújítás előtt nem volt semmiféle elbíráló bizottság.  BRÉKING: Jakab Attila szerint körforgalmat is terveztek oda. A Kiskövedbe. Újabbkörforgalommal gazdagodhat városunk!  Jakab Áron Csaba a kábeleket ellenzi a főbb terek esetében.  A következő tanácsülés vezetőjét szavazzák meg, Benedek Árpád Csabát javasolja,egyöntetűen elfogadják. Az ellenzék kicsit morgolódik, hogy idén sem kerültek sorra, jövőresem fognak.  Sinka Pilinszky János gondolataival kíván kellemes ünnepeket. A teljes gondolat itt olvasható.   Mi is kellemes ünnepeket kívánunk az önkormányzati képviselőinknek, olvasóinknak és egyőszintébb új évet.   
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